
Referat NPS bestyrelsesmøde 19.06.18 kl. 16.30 – 17.30 
 
Sted: Personaleværelset på Nørrebro Park Skole.  
  
 
B = beslutning             O = orientering            D = drøftelse 

Punkter Motivering Referat 

Til stede  Blerina Avdija 9a 
Linnea Elkjær Christensen 9b 
Peter Josef Wick, formand 
Milan Arno Malinovski, næstformand 
Sascha Kalvhøj Larsen 
Jo Mathiesen 
Claus Brandt Jakobsen 
Marie Kaas-Larsen 
Henrik Wilhelmsen, sekretær 
Thomas Berg Nielsen, dirigent 

Helle Jørgensen, referent 

1. Valg af dirigent 
 

2 min. B Thomas blev valgt 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

3 min B Godkendt 

3. Godkendelse af referat 
 
 

2 min B Referatet fra 15.5.18 blev 
godkendt 

4. Meddelelser 
• Formanden 
• Elevrepræsentanterne 
• Medarbejderrepræsentante

rne 
• Ledelsen 
• Andre 

 

20 min D+B 
 
 
 

Elevrepræsentanterne: Travlt med 
eksamen. Der kommer nye 
repræsentanter næste år som har 
fulgt de nuværende. De to 
nuværende går i 9.kl. og skal 
derfor erstattes næste skoleår.  
Ledelsen: De tre p-møder næste 
skoleår bliver med det 
pædagogiske personale fra både 
fritidshjem, klub og skole. 
Møderne kommer til at handle om 
sprog og om hvordan man kan 
støtte op om sproget i frit, klub og 
skole, så vi kan hjælpe hinanden 
med støtte på området. Der bliver 
også givet sparring til DA2-
vejleder.  
Vi er godt i gang med 
planlægningen af næste skoleår 
incl. en arbejdsmiljødag den 9.8. 
Temaer: hvordan hjælper vi 



hinanden og hvordan får man 
bedre tid i arbejdet. 
 

5. Månedens tal  5 min O 
 

• Elevtal  

• Forventet 
regnskabsresultat 

• Sygefravær 
 
Bilag:  
Udleveres til mødet 
 

Bilag blev udleveret.  
 
Elevtal pr. 1.6.18: Der er mange 
elever der ligger i pipeline til at 
starte på NPS, bla. pga. 
lukningstruede DIA.   
Pt. 747 elever i alt.  
 
Regnskabsresultat 2018: Henrik 
fortalte om vores udfordringer i 
økonomien. Der er flere 
ubekendte som vi er ved at 
undersøge. Pt. ligger vi på et 
underskud der ligger på minus 
2,1% men faktisk ligger vores 
budget indenfor budgetrammen. 
Dog havde vi håbet at kunne 
indhentet noget af sidste års 
underskud.  
 
Sygefravær: Personalets 
sygefravær er 6,3 - lidt højere end 
forventet men lavere end sidste år. 
En stor del af fraværet skyldes at vi 
har stadig to langtidssygemeldte.  
 
Henrik fremlagde desuden oversigt 
over de foreløbige karakterer fra 
årets afgangsprøver. Elever med 2 
eller mere i dansk og matematik er 
på 94% og det er langt mere end 
gennemsnittet.  
  

7.  Princip om digital dannelse 10 min D+B  
 
Princippet har været 
drøftet blandt elever og 
personale. Bestyrelsen 
skal tage stilling til, om 

Peter gennemgik ændringerne fra 
sidste udkast.  
Princippet blev godkendt.  



 

 

 

princippet skal vedtages 
med de ændringer, der er 
foretaget efter 
personalets 
kommentarer. 
 
Bilag: 
Forslag til princip 
 

8.  Evaluering af kortere skoledag 
 

10 min D 
 
Henrik fremlægger 
resultatet af 
evalueringen.  
 
Bestyrelsen tager stilling 
til, om de vil anbefale en 
fast ordning til skolen.  
 

Henrik har spurgt lærerne og 
eleverne. Der er kommet meget få 
tilbagemeldinger. Marie oplæste 
evalueringen fra 5. kl.’s teamet.  
Resultatet af evalueringen blev 
drøftet. Der skal ses mere analytisk 
på ordningen med fokus på 
chancelighed.  Der skal laves en ny 
og bredere evaluering efter en ny 
prøveperiode indtil jul i næste 
skoleår. 
 
 
 
 

9. Introduktion af ny bestyrelse 10 min O+D 
 
Henrik, Jo og Peter 
fortæller om mødet med 
den nye bestyrelse. 
 
 

Henrik holder møde med den nye 
bestyrelse i morgen.  

10. Evt.  5 min  Intet 

12. Lukkede punkter 
 

 5 min 
 
 

Nogle få punkter blev drøftet. 


